
Notulen van de vergadering van de Adviesraad Sociaal Domein d.d. 7 juni 2024 
 
Aanwezig: Narda Vermeulen (voorzitter), Frits Louwersheimer, Asha Braaksma, Hennie Velzel, Anne 
van Assema (via Teams), Michel Klooster, Roy Roffelsen, Hedwig de Groot, Sandra Bom, 
 Liesbeth Rijken-Kralt (secretariaat ASD), 
 
 
1. Welkom en mededelingen 
Narda heet de aanwezigen hartelijk welkom 
 
2. Vaststellen agenda 
Geen opmerkingen. 
 
3. Notulen vergadering 19 april 2024 
De notulen worden zonder wijzigingen goedgekeurd. 
 
- Naar aanleiding van de notulen de volgende opmerkingen: 
- Fred Kok heeft een notitie gemaild over de doorbraakmethode, zoals beloofd in de notulen. 
- Aan actielijst toevoegen: inkoop Jeugdzorg 2027 en rapport Compaan over Wonen en Zorg 
- Er is ook een notitie gemaild door Nynke Snijder over de uitkomsten van een client 
tevredenheidsonderzoek Jeugdzorg. De resultaten zijn goed wat heel fijn is. Vraag is wel: hoe 
representatief is dit, hoeveel % van de ondervraagden heeft gereageerd. 
- Frits heeft deelgenomen aan de klankbordgroep Jeugd op 22 april jl. Het budget voor jeugdhulp is 
overschreden met 300.000 euro. De gemeente zit er bovenop om vat te krijgen op de 
overschrijdingen en dit tegen te gaan. In aantal zaken wordt de gemeente overvallen door facturen 
van zorgverleners waarnaar door huisartsen is doorverwezen. Er kunnen onverwachte verblijfskosten 
zijn voor een jeugdige in een zorginstelling die voldaan moeten worden. Het is herkenbaar, ook op 
grond van ervaringen in andere gemeenten, dat de kosten snel uit de hand kunnen lopen. Bijv. omdat 
er een stapeling is van hulp als de eerste inzet onvoldoende blijkt. 
 
4. Postlijst Geen bijzonderheden 
 
5. Planning komende vergaderingen 
Komt terug onder punt 6.  
 
6. Lopende zaken 
Om 10.00u sluiten aan: Anouk Markus, Elles van Kampen en wethouder Tjeerd Pietersma. 
Liesbeth Rijken, die gaat stoppen met haar werk voor de ASD, wordt toegesproken door voorzitter 
Narda en door de wethouder. Beiden overhandigen een mooie bos bloemen. Er volgt nog een 
fotomoment. 
 
 Vervolgens gaan we over tot de orde van de dag. 
-Wat betreft de genoemde evaluatie van de ervaringen van het jeugdteam bij inwoners vraagt de 
ASD wat de respons was (dus hoeveel ouders/kinderen hebben het ingevuld) en wat zijn de 
praktijken van het jeugdteam geweest die voor deze cijfers hebben gezorgd (graag een inzicht in wat 
de werkzaamheden zijn geweest die voor deze goede respons hebben gezorgd). @Anouk vraagt dit 
uit bij beleidsadviseur Nynke Snijders. 
- Fred Kok heeft een notitie gestuurd met uitgangspunten m.b.t. inkoop WMO. Als de ASD daar nog 
op wil reageren, kan dat. Het stuk is nog niet door ons ontvangen, Anouk zal het nog mailen. 
- Twee vragen over energiearmoede die @Anouk zal uitvragen bij collega’s (komt op de agenda van 
12 juli): 

o Voor de armste groep: hebben die de uitkeringen al gehad? 



o De groep nieuwe werkende armen is een groep die in geen regelingen lijkt te vallen. 
Hoe gaat Wormerland o.a. om met de huurdersvergoeding? Is daar iets voor? Waar 
kunnen zij terecht?  

-Is er al iets bekend over hoe de doorbraakmethode in de praktijk wordt toegepast? Voorbeeldcasus? 
-Hoe kan het dat de vergoeding voor de vergadering van 19 april na 7 weken nog niet is voldaan? 
@Anouk gaat het uitzoeken. 
- @Anouk zal aan de beleidsadviseurs vragen om haar altijd in de CC mee te nemen bij contact met 
de ASD. De ASD zal andersom Anouk altijd als 1e contact mailen.  
- Vervanging secretaris: Hennie is bereid deze taak waar te nemen voor een periode van 6 maanden. 
Hopelijk is er voor die tijd een vervanger gevonden. Zo nodig kan Anouk gevraagd worden om te 
notuleren.  
- De verwachting is dat de verordening VVE in Q3 behandeld kan worden. De concepttekst zal tijdig 
aan de ASD worden voorgelegd.  
- In het algemeen nog eens het verzoek wijzigingen in beleid of nieuw beleid in een vroeg stadium 
aan de ASD voor te leggen. Dan kan vooraf meegedacht worden en advies gegeven worden. Ook fijn 
voor de betreffende ambtenaar die zich niet in een laat stadium geconfronteerd ziet met 
wijzigingsvoorstellen. 
- Er komt een nieuwe verordening re-integratie. @Anouk zoekt uit of er al stukken richting ASD kunnen. Het 
wordt ZAWA breed aangepakt, vaak is het wachten op andere gemeenten. @Anouk zal beleidsadviseur 
Murat Sinan vragen om op 12 juli kort bij de vergadering aan te sluiten om hierover de ASD te 
informeren. Dit past ook bij het onderwerp schuld hulpverlening dat voor 12 juli op de agenda staat.  
- Beschermd wonen, het proces is door de landelijke overheid in de pauzestand gezet. 
- Lokale diversiteits- en inclusieagenda. Hier werkt Anouk zelf aan. De klus is een omvangrijker dan 
gedacht, mogelijk krijgt zij ondersteuning van collega’s. Bijvoorbeeld, het ‘open deuren’ beleid 
dementie vriendelijke gemeente betreft 11 beleidsterreinen. De planning schuift wat op. Het plan is 
een bijeenkomst te organiseren met alle betrokken partijen, waaronder de ASD. 
- Het proces integraal werken vordert gestaag. De teams zitten al bij elkaar, er zal nog verdere 
uitwerking plaatsvinden. 
- Uitvoeringsagenda: moet over strategische keuzes gaan, hierover moet de politiek besluiten waarbij 
de financiële (on)mogelijkheden een rol spelen.  
 
7. Regeling VVE: wordt opgeschoven naar het najaar. 
 
8. Vraag over hulp aan kinderen van vluchtelingen en nieuwkomers 
De Eendragt is de enige basisschool met een peuterspeelzaal VVE. In de praktijk blijven de kinderen 
daarna op de basisschool de Eendragt. Deze school blijkt ook het meest ruimhartig in het plaatsen van 
kinderen uit gezinnen van nieuwkomers etc.  
Vraag: hoe ondersteunt de gemeente de scholen op het gebied van zorg? 
Het gaat veelal om complexe problematiek, een taalbarrière en kinderen die getraumatiseerd kunnen 
zijn.  Niet alleen van vluchtelingen, de doelgroep is breder. De kans dat zij het niet redden op de 
reguliere basisschool en verwezen worden naar het speciaal onderwijs is groot. Met alle nadelige 
gevolgen voor het kind van dien. Weer een andere omgeving, reizen etc. Hoe kan dit voorkomen 
worden? Het zou helpend zijn als de organisaties om de school heen die hulp in gezinnen bieden meer 
samenwerken. Passend onderwijs komt niet goed van de grond. Hierbij speelt mee dat de 
ondersteuning vanuit het bestuur van de school beperkt lijkt. Een integraal kind centrum (IKC) komt 
maar niet van de grond. Team en Medezeggenschap Raad van de Eendragt hebben besloten zelf weer 
taalcafé ’s voor ouders te starten ook al is de subsidie nog niet rond.  
 
De vraag wordt gesteld of Onderwijs binnen het sociaal domein valt. Dat is wel degelijk het geval. De 
wens is de komende tijd de ambtenaar die gaat over onderwijs en degene die gaat over zorg samen te 
brengen en uitnodigen in de vergadering van 6 september. Actie @Anoek? 
 



9. Vraag ASD Purmerend en Zaanstad 
Er is gereageerd naar Frits ten Dam voorzitter ASD Purmerend.  Wij wachten de ontwikkelingen eerst 
af. Gevraagd is ons te blijven informeren. 
 
10. Rondvraag en wvttk. 
Liesbeth zal Sandra als beheerder van Facebook instellen en zichzelf terugtrekken. 
 
Wormer, 10 juni 2024 
 
Liesbeth Rijken-Kralt, secretaris ASD 
 
Signaal en Aktielijst  

Datum Onderwerp/Signaal Aktie 
14-10-2022 Aantal meldingen huiselijk geweld 2022 en follow up ?? 
 
13-01-2023 
16-06-2023 
 
3-11-2023 

Leefklimaat,  
- Wat doet/kan/moet Wormer Wonen ondernemen? 
- Sander Veltman zoekt uit hoe in Wormerland gedacht 
wordt over wijkmanagement. 
- Frits Louwersheimer heeft geïnformeerd bij de 
wijkmanager Wormerveer, notulen d.d. 3 november 
2023. Binnen Wormerland staat de vraag nog uit. 

 

13-10-2023 Vechtscheidingen, hoe wordt hierop geacteerd? 
Mogelijkheden en onmogelijkheden? 

 

13-102023 Hulp aan kinderen van vluchtelingen/ nieuwkomers Narda formuleert vraagstelling 
ASD 

3-11-2023 Doorstroom leerlingen uit speciaal onderwijs naar 
arbeid c.q. dagbesteding. Na cijfers ontvangen te 
hebben verzoek naar hoe het werkt in de praktijk. Om 
welke aantallen gaat het? Wie monitort de 
hulpverlening? 

 

1-3-2024 Armoede onder jeugd en 67+  
Welke maatregelen zijn er of worden genomen? 

 

19-4-2024 Woon - Zorgvisie  
19-4-2024 Subsidieregeling voor- en vroegschoolse educatie  
7-6-2024 Inkoop Jeugdzorg 2027  
7-6-2024 Rapport Compaan over Wonen en Zorg  

 
 
 
 
 
 


